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Spørgsmål nr. S 1040 

§ 20-spørgsmål til skriftlig besvarelse 
 

Til: Social- og boligministeren 

Dato: 29. april 2025 

Stillet af: Lars Boje Mathiesen (BP)  

Mener ministeren, at der er et problem med for høje valuarvurderinger af 

nogle andelsboliger i København, og hvad mener ministeren, at dette skal 

have af konsekvenser?  

(Spm. nr. S 1040). 

 

 

Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Lars.Mathiesen@ft.dk og til 

Lovsekretariatet på lov@ft.dk. 

 

På Folketingets formands vegne 

Lovsekretariatet 

 

Offentligt
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